



csl 服務提示通知：

根據通訊事務管理局 2016 年 6 月 24 日發出的「更有效使用八位號碼計劃」聲明，「7(1-3)X」段內的傳呼服務號碼將收回並重新編配作流動服務之用。故此，csl 提供私人秘書號碼的內置秘書服務將於 2021 年 4 月 1 日完結及自動終止。本公司正為受影響的客戶提供支援和作出相關安排。

如欲繼續使用內置秘書服務（但不包括私人秘書號碼）或有關服務收費查詢，請致電 csl 熱線 2512 3123。

有關實施更有效使用 8 位號碼計劃的措施詳情可參閱通訊事務管理局相關網頁：

https://www.ofca.gov.hk/filemanager/ofca/tc/content_761/tucac_paper2018-02c.pdf

csl service notice

According to the Statement "More Efficient Utilisation of the 8-digit Numbering Plan" issued by the Communications Authority in June 24, 2016, some existing paging numbers in the "7(1-3) X" paragraph were re-allocated for mobile services. Therefore, Built-In Secretarial Service ("the Service") with personal secretarial number comes to an end on 1 April 2021. CSL is providing support and making related arrangements for the affected customers.

If customer would like to keep the Built-In Secretarial (without personal secretarial number) or any inquiries relating to the service fee, please call csl's hotline on 2512 3123.

Details of Implementation of Measures for More Efficient Utilisation of the 8-Digit Numbering Plan please refer to relevant website of the Communications Authority:

https://www.ofca.gov.hk/filemanager/ofca/en/content_761/tucac_paper2018-02e.pdf